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Referat  
Onsdag den 28. august 2024 

 
Deltager: Anne Hedegaard Holland, Anne Sofie Strange Rex, Sandra Eskildsen, Michael L. 
Konrad, Henriette Dalgaard Jepsen, Lonnie Christensen, Nils-Henrik Hagelskær, Vibeke Lindhøj 
Cappelen, Emil 9y, Mikael Brøgger Madsen og Lars Mølgaard  
 
Afbud: Hans Overgaard og Benjamin 8c  
 
Dagsorden er udarbejdet af Hans Overgaard 

Møderækken for bestyrelsesmøderne: 23/9, 5/11, 12/12, 29/1, 11/3, 5/5, 12/6 

1. Godkendelse af dagorden og referat fra sidste møde. Velkomst til Lonnie 

Formål: At dagsordenen godkendes, og at referatet godkendes.  

Fremgangsmåde:   

Tid: 5 minutter. 

Dagsorden præget af opstart af skoleåret. Velkomst til Lonnie. Godkendt 

2. Kort nyt fra elevrådet.  

Formål: Orientering fra elevrådet. 

Fremgangsmåde: Elevrådet fortæller. 

Tid: 5 minutter 

Første møde afholdt i dag. Velkomst til nye elevrødder (der er mange genvalg) og til 2 nye 
elevrådskontaktlærere. Benjamin og Emil er genvalgt til skolebestyrelsen.  

På mødet blev de nye ringetider drøftet – længden af dagene kan mærkes.  

 

3.  Drøftelse – Borgerforlag om skolernes økonomi 

Formål: Vurderingen af bestyrelsens debatten op mod budget 2025 for skoleområdet  

Fremgangsmåde: Formanden giver status fra Skole & forældre Århus. Åben drøftelse af eventuelle 
handlinger. 

Tid: 20 minutter 

Viden delt i bestyrelsen. Bestyrelsen har desværre ikke deltaget i det sidste møde med 
forældreorganisationen. Bestyrelsen håber at budgetforliget betyder flere penge til skolerne og at der sker en 
forandring af den gammelkendte fordelingsnøgle.   

 

4. Orientering – Nyt fra skolen, sommeren i Harlev og skoleårets opstart 
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Formål:  Opsamling på hvad der er sket hen over sommeren   

Fremgangsmåde: Ledelsen informerer.  

Tid: 15 minutter 

Det har været en rolig sommer i Harlev. Fredeligt omkring skolen – dog besøg her i august på hal-taget. 

Ukraineklasserne er nu stoppet, skolen har i stedet startet to miniklasser. 

Nye børn og voksne er kommet i huset. 

Skolepatrulje er startet – er blevet positivt taget imod. 

Nye ringetider – fylde i hverdagen. Ledelsen italesætter at det er lavet med et økonomisk afsæt og ikke et 
pædagogisk på forældremøderne. 

Ungemøde i kommende uge om ungdomstilbuddet i Harlev. En bred kreds af interessenter er inviteret.   

Skolen skal også til at tidsregistrere komme/gå-tid jf. det nye EU-direktiv. Ikke en tænkning der passer godt i 
en skoletradition. 

 

5. Drøftelse/beslutning – Bestyrelsens forældremøde 

Formål:  Planlægning af bestyrelsens forældremøde og fastsættelse af dato   

Fremgangsmåde: Nyt fra trivselsgruppen, spørgeskemaer og planlægning frem mod mødet. 

Tid: 20 minutter. 

Bestyrelsen laver dato – formanden beslutter dagen. Udgangspunkt uge 46. 

Der er desværre ikke en kommunal platform, hvor skolebestyrelsen kan lave spørgeskema ud til alle 
forældre.  

Temaet for mødet skal være omkring skoletrivsel. Få forældrerådene til at være aktive. 

Det er øje for at Harlev Brugs sidste støttemidler deles ud nu. Måske skal der søges et beløb til et 
legeredskab. Ex pannabane.  

------------------------------------------------------ 

6.  Orienteringspunkt – Nyt fra ledelsen. 

Formål:  Information til bestyrelsen fra ledelsen.   

Fremgangsmåde: Information fra skolen.  

Tid: 20 minutter. 

Lån af lokaler på skolen er muligt til forældrearrangementer m børn – skolen skal sige god for 
arrangementet og teknisk afdeling forestår det praktiske omkring lokalet og nøgler mv. Ved overnatning er 
det bestemte lokaler – og dette skal meldes til brandvæsnet (tidlig deadline) 

Der er lavet spærring på udvalgte sider på vores Chromebooks. Det er spillesider, indkøbssider, sociale 
medier mv.  
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Sagen om brug af Chromebooks er nu afsluttet – og vi kan fortsat benytte dem i hverdagen. 

Mobiler bliver nu afleveret hele skoledagen, og det er kommet godt i gang. 

Økonomien er fortsat presset. Tages op på næste møde. 

Opstarten af miniklasserne fylder, og personalet arbejder hårdt med at få hverdagen til at være god. 

Skolens test er sat i gang – det er både vores selvvalgte Hogrefe-test og de nationale overgangstest. 

 

7.  Post til formanden.  

Formål:  Information om indkomne emner.   

Fremgangsmåde: Fremlæggelse og drøftelse af indkomne punkter.  

Tid:  

 

8. Evt. 

Input til næste møde: 

Forslag til tema. Børn med høj begavelse – hvordan stimulerer vi dem? 

 

Næste møde: mandag d. 23. september 


